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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni 
 
 

Protokół nr 5/2024 
 
 
V Sesja w dniu 19 czerwca 2024 r. 
Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna UMiG 
Obrady rozpoczęto 19 czerwca 2024 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:45 tego samego 
dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 22 członków. 
Obecni: 
1. Maciej Dłużniewski 
2. Izabella Górzyńska 
3. Łukasz Kamiński 
4. Dorota Kłos 
5. Katarzyna Krasuska 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Jan Kurzępa 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Anna Marecka 
11. Michał Mierzwa 
12. Wojciech Mika 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Joanna Otręba 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Edyta Stolarska 
19. Olga Śmietanowska 
20. Ewa Urbańska 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 
 
1. Otwarcie sesji 
 
Przewodnicząca Katarzyna Wypych otworzyła V sesję.  
 
Przystąpiono do uroczystego wręczenia nagród w konkursie plastycznym “Straż Miejska w 
Piasecznie - gdy nas lepiej poznasz, poczujesz się bezpiecznie”.  
 
Radni potwierdzili swoją obecność w systemie e-Sesja. Przewodnicząca stwierdziła kworum. 
Przystąpiono do ustalenia porządku obrad. 
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Przewodnicząca Katarzyna Wypych zgłosiła prośbę o wprowadzenie następującej zmiany w 
porządku obrad:  
 
1) Uzupełnienie porządku obrad: Złożenie ślubowania przez Radnych wskazanych przez 

Komisarza Wyborczego w Warszawie II (postanowienie nr 2560/2024 i 2561/2024 Komisarza 
Wyborczego w Warszawie II z dnia 4 czerwca 2024 r. w sprawie obsadzenia mandatu radnego 
Rady Miejskiej w Piasecznie) 

 
Burmistrz Daniel Putkiewicz zgłosił prośbę o wprowadzenie następujących zmian w porządku 
obrad:  
 
 2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie przyznania w roku 2024 dla Parafii 
św. Anny w Piasecznie dotacji celowej na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich 
i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do gminnej ewidencji zabytków, znajdującym się na 
terenie Gminy Piaseczno - cmentarz parafialny św. Anny w Piasecznie - grobowiec Witolda 
Maliszewskiego i Natalii Maliszewskiej oraz Mikołaja Halftera i Marii Halfter z domu Maliszewskiej 
(GEZ 103) 
 
   3) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany składów osobowych 
komisji problemowych Rady Miejskiej w Piasecznie w kadencji 2024-2029 
 
Nie zgłoszono uwag do porządku obrad. 

 
Głosowanie proponowanych zmian w porządku obrad: 

 1) Uzupełnienie porządku obrad: Złożenie ślubowania przez Radnych wskazanych przez 
Komisarza Wyborczego w Warszawie II (postanowienie nr 2560/2024 i 2561/2024 Komisarza 
Wyborczego w Warszawie II z dnia 4 czerwca 2024 r. w sprawie obsadzenia mandatu radnego 
Rady Miejskiej w Piasecznie) 
 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad: Złożenie ślubowania przez Radnych 
wskazanych przez Komisarza Wyborczego w Warszawie II (postanowienie nr 2560/2024 i 
2561/2024 Komisarza Wyborczego w Warszawie II z dnia 4 czerwca 2024 r. w sprawie obsadzenia 
mandatu radnego Rady Miejskiej w Piasecznie) 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne 
ZA (20) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa 
Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Krasuska, Michał Rosa, Piotr Sędziak 
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 2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie przyznania w roku 2024 dla Parafii 
św. Anny w Piasecznie dotacji celowej na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich 
i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do gminnej ewidencji zabytków, znajdującym się na 
terenie Gminy Piaseczno - cmentarz parafialny św. Anny w Piasecznie - grobowiec Witolda 
Maliszewskiego i Natalii Maliszewskiej oraz Mikołaja Halftera i Marii Halfter z domu Maliszewskiej 
(GEZ 103) 
 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie przyznania w 
roku 2024 dla Parafii św. Anny w Piasecznie dotacji celowej na sfinansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do gminnej 
ewidencji zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno - cmentarz parafialny św. Anny 
w Piasecznie - grobowiec Witolda Maliszewskiego i Natalii Maliszewskiej oraz Mikołaja Halftera i 
Marii Halfter z domu Maliszewskiej (GEZ 103) 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne 
ZA (20) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa 
Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Krasuska, Michał Rosa, Piotr Sędziak 
Wprowadzono w pkt. 17. 
 
 3) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany składów osobowych 
komisji problemowych Rady Miejskiej w Piasecznie w kadencji 2024-2029 
 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany 
składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w Piasecznie w kadencji 2024-2029 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne 
ZA (19) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, 
Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (1) 
Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Krasuska, Michał Rosa, Piotr Sędziak 
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Wprowadzono w pkt. 19. 
 
Sekretarz Arkadiusz Czapski odczytał postanowienia Komisarza Wyborczego: 

1) Nr 2560/2024 Komisarza Wyborczego w Warszawie II z dnia 4 czerwca 2024 r. w sprawie 
obsadzenia mandatu radnego Rady Miejskiej w Piasecznie - postanawia się o wstąpieniu na 
wakujący mandat w okręgu wyborczym nr 1; mandat obejmuje pan Piotr Sędziak, który w 
wyborach uzyskał kolejno największą liczbę głosów, a nie utracił prawa wybieralności oraz nie 
zrzekł się pierwszeństwa do objęcia mandatu. 

2) Nr 2561/2024 Komisarza Wyborczego w Warszawie II z dnia 4 czerwca 2024 r. w sprawie 
obsadzenia mandatu radnego Rady Miejskiej w Piasecznie – postanawia się o wstąpieniu na 
wakujący mandat w okręgu wyborczym nr 3; mandat obejmuje pani Katarzyna Krasuska, która 
w wyborach uzyskała kolejno największą liczbę głosów, a nie utraciła prawa wybieralności 
oraz nie zrzekła się pierwszeństwa do objęcia mandatu.  

Zgodnie z art. 23a ustawy o samorządzie gminnym przed przystąpieniem do wykonywania 
mandatu radni składają ślubowanie.  
 
Rota 
„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję uroczyście obowiązki 
radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i 
jej mieszkańców”. 
 
Radni Katarzyna Krasuska oraz Piotr Sędziak przystąpili do złożenia ślubowania. Po odczytaniu 
roty radni kolejno powstali i wypowiedzieli słowo „ślubuję”.  
 
2. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Piasecznie 

 
 1) Protokół nr II z dnia 13.05.2024 r. 
    Nie wniesiono uwag do protokołu. 
 
Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu nr II z dnia 13.05.2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (18) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, 
Joanna Otręba, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Wojciech Ołdakowski, Piotr Sędziak 
BRAK GŁOSU (2) 
Katarzyna Krasuska, Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Protokół przyjęto. 
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 2) Protokół nr III z dnia 22.05.2024 r. 
Nie wniesiono uwag do protokołu. 
 
Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu nr III z dnia 22.05.2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (18) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Piotr 
Obłoza, Joanna Otręba, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Jan Kurzępa, Wojciech Ołdakowski, Piotr Sędziak 
BRAK GŁOSU (1) 
Wojciech Mika 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Protokół przyjęto. 
 
3. Sprawozdanie Burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami 
 
Burmistrz Daniel Putkiewicz przedstawił sprawozdanie z działań podejmowanych w okresie 
między sesjami, w którym poinformował o ważnych wydarzeniach w Gminie: 

 

• Bieżące spotkania z sołtysami, interesantami, przyjmowanie skarg, wniosków, uwag 
związanych z realizowanymi inwestycjami 

• Udział w posiedzeniach Kierownictwa Gminy i współpraca z wydziałami urzędu 

• Zebranie sołeckie poświęcone zagadnieniom związanym z planem ogólnym 

• Spotkanie w ramach konwentu wójtów i burmistrzów (działania obejmujące sprawy powiatu) 

• Walne zebranie Stowarzyszenia Metropolia Warszawska 

• Spotkanie w sprawie Zielonego Pierścienia Warszawy 

• Konsultacje w sprawie DK79 – burmistrz zaznaczył, że nie da się zrealizować takiej inwestycji 
bez zajęcia pasa wzdłuż Lasów Chojnowskich oraz gruntów zabudowanych. Poinformował, 
że etap projektowania będzie po stronie wykonawcy. 

• Obchody 100-lecia Złotokłosu 

• Dni Józefosławia 

• 25-lecie SZPZLO w Piasecznie 

• 10-lecie klubu FCB Akademia Piłkarska 

• Imprezy kulturalne, pikniki, Dzień Dziecka 

• Bale ósmych klas 

• VII Memoriał Sławomira Rosłona 

• Turniej piłki ręcznej 

• III Piaseczyńskie Senioralia 
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• Rozstrzygnięto konkurs na salę widowiskową i ratusz, odbyła się również dyskusja 
pokonkursowa. 

• Burmistrz poruszył sprawę wysokich cen za czynsze i ogrzewanie budynku przy ul. Puławskiej 
42 – zapewnił, że mieszkańcy mogą liczyć na wsparcie Gminy. 

• Trwa remont ul. Sienkiewicza – Gmina jest w stałym kontakcie z Powiatem, aby na bieżąco 
informować mieszkańców o zmianach w organizacji ruchu. Remont potrwa do końca wakacji. 

• Burmistrz poinformował o otrzymanym przez Gminę wyróżnieniu Gazety Prawnej za rok 
2023. 

• Piaseczno zajęło II miejsce w konkursie Innowacyjny Samorząd z projektem “Pierwsza gmina 
z e-doręczeniami” – piaseczyński urząd jako pierwszy w Polsce uruchomił system e-
doręczeń. 

 
4. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej sesji 
 
Przewodnicząca Katarzyna Wypych przedstawiła sprawozdanie za okres od 22.05.2024 r. do 
19.06.2024 r. 
 
26.05 – Dzień Strażaka i 100-lecie OSP Cieciszew w Konstancinie-Jeziornie 
 
27.05  

• Pogrzeb doktora Piotra Hryniewieckiego, lekarza przychodni na Fabrycznej oraz radnego 
Rady Miejskiej w Piasecznie (wraz z Wiceprzewodniczącym Piotrem Obłozą) 

• 25-lecie Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów Lecznictwa Otwartego w 
Piasecznie 

 
03.06 – spotkanie z Burmistrzem i przedstawicielami IPN dotyczące obchodów 80 rocznicy 
wybuchu Powstania Warszawskiego – udział brała Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak  
 
06.06 – Sesja nadzwyczajna 
 
07.06 – spotkanie z II Wiceburmistrzem Robertem Widzem oraz Wydziałem Geodezji i Gospodarki 
Gruntami – wizja lokalna na terenie bloków komunalnych przy ul. Wrzosowej – udział brała 
Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak 
 
08.06  

• Forum Przewodniczących Rad Województwa Mazowieckiego 

• Dni Józefosławia (wraz z Wiceprzewodniczącym Piotrem Obłozą oraz radną Katarzyną 
Krzyszkowską-Sut) 

 
09.06 – VII Memoriał Sławomira Rosłona - udział brał Wiceprzewodniczący Piotr Obłoza 
 
11.06 – Dyskusja pokonkursowa dotycząca koncepcji architektonicznej budynków na potrzeby 
Urzędu Miasta i Gminy oraz Centrum Kultury z salą widowiskową - obecni byli 
Wiceprzewodniczący Magdalena Woźniak oraz Piotr Obłoza oraz radni Izabella Górzyńska, 
Ewelina Wójcik, Maciej Dłużniewski 
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13.06  

• Posiedzenie Piaseczyńskiej Rady Kobiet (wraz z radną Izabellą Górzyńską) 

• Zebranie Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 2 – sprawy związane z 
bezpieczeństwem wokół szkoły, udział brała Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak 

 
15.06  

• III Piaseczyńskie Senioralia  (wraz z radnymi Dorotą Kłos, Izabellą Górzyńską, Edytą 
Stolarską, Anną Marecką, Eweliną Wójcik) 

• Obchody 100-lecia Złotokłosu - obecni byli Wiceprzewodniczący Magdalena Woźniak i 
Piotr Obłoza oraz radni Ewelina Wójcik, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Anna Marecka, 
Michał Rosa oraz gospodyni wydarzenia radna i sołtys Złotokłosu Ewa Urbańska 

• Mazowiecki Gravel MG 250 - udział brał Wiceprzewodniczący Piotr Obłoza 
 
16.06 – 11 Bieg Józefosławia i Julianowa - udział brał Wiceprzewodniczący Piotr Obłoza  
 
17.06 – przedstawienie teatralne w wykonaniu uczniów klas VIII Szkoły Podstawowej w 
Józefosławiu (wraz z radnym Maciejem Dłużniewskim) 
 
18.06  

• spotkanie z Dyrektorami Przedszkoli i Szkół kończące rok szkolny 2023/2024 (wraz z 
Wiceprzewodniczącym Piotrem Obłozą i radną Olgą Śmietanowską) 

• konsultacje w sprawie rozbudowy drogi 79 - obecni byli Wiceprzewodniczący Magdalena 
Woźniak i Piotr Obłoza, radni Ewelina Wójcik, Izabella Górzyńska, Jan Kurzępa 

 

• Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak bierze udział w cotygodniowych posiedzeniach 
kierownictwa Gminy oraz współpracuje z zespołem historycznym przy Burmistrzu. 

 

• Prowadzenie na bieżąco spraw organizacyjnych związanych z działalnością Rady Miejskiej, 
współpraca z Burmistrzem oraz Biurem Rady Miejskiej, spotkania z mieszkańcami 

 
5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw 

 
Punkt został zrealizowany w punkcie 9 – Wolne wnioski. 
 
6. Raport o stanie Gminy 

 
 1) Przedstawienie „Raportu o stanie Gminy w 2023 roku” 
 
Burmistrz Daniel Putkiewicz przedstawił prezentację dotyczącą „Raportu o stanie Gminy w 2023 
roku”, w której wskazał najważniejsze aspekty z zakresu działania Gminy. 
Burmistrz zauważył, że nadal mierzymy się ze skutkami niekorzystnych zmian podatkowych. 
Dochody Gminy wyniosły 639 678 000 zł, w tym 30,74% stanowiły dochody z podatku od osób 
fizycznych (PIT). Burmistrz przedstawił strukturę dochodów. Wydatki wyniosły 699 029 585 zł, w 
tym wydatki majątkowe 114 437 621 zł. Największą część wydatków stanowi oświata - niemal 
300 000 000 zł (burmistrz wspomniał o wyróżnieniu Piaseczna nagrodą „Piaseczno Liderem 
Edukacji”). Poinformował o przygotowaniu przetargu na budowę szkoły w Julianowie.  



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Burmistrz zwrócił uwagę, że w strukturze wydatków dominuje też transport i łączność, wydatki na 
transport publiczny stale rosną (uruchomienie SKM do Piaseczna, istniejące 8 linii 700 do stolicy, 
10 linii lokalnych linii L, program Warszawa+, Piaseczyński Rower Miejski). Na budowę dróg 
przeznaczono 74 000 000 zł, przykłady największych inwestycji: obsługa szkoły podstawowej w 
Złotokłosie, Urbanistów Bis w Julianowie i Tukanów w Piasecznie, węzeł Antoninów – 
uruchomienie trasy S7. Burmistrz podał przykłady obniżania wydatków bieżących – modernizacja 
oświetlenia ulicznego daje oszczędności rzędu 40%. Omówił działania związane z przestrzenią 
publiczną – nasadzenia w pasach drogowych, drzewa na rynku, Skwer Jana Pawła II, 
rewaloryzacja Parku w Złotokłosie, ogrody deszczowe w Julianowie, a w zakresie kultury 
rewitalizacja zabytków oraz organizacja Muzeum Piaseczna. 
 
 2) Debata dotycząca „Raportu o stanie Gminy w 2023 roku” 
 
Głos zabrał radny Jan Kurzępa, który zapytał o zjazd z ul. Wojska Polskiego w stronę Magdalenki. 
Przewodnicząca Katarzyna Wypych zwróciła uwagę, że jest to wypowiedź nie na temat, burmistrz 
Daniel Putkiewicz wyjaśnił, że projekt tego skrzyżowania toczy się równolegle do koncepcji 
GDDKiA, zadanie to jest realizowane przez Powiat z dofinansowaniem Gminy. Projekt przewiduje 
włączenie dodatkowego pasa na ul. Wojska Polskiego i sygnalizację świetlną na tym 
skrzyżowaniu. Burmistrz wyraził nadzieję, że to zadanie zostanie zrealizowane niezależnie od 
przebudowy drogi w przyszłym roku.  
 
Wiceburmistrz Robert Widz poinformował, że koncepcja drogi jest dostępna na gminnych 
stronach internetowych, dokładny projekt został też opublikowany przez Powiat. 
 
 3) Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Piaseczno wotum zaufania 
 
Sekretarz Arkadiusz Czapski odczytał projekt uchwały. 
Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił pozytywną opinię komisji 
dla projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Piaseczno wotum zaufania. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (19) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr 
Obłoza, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Jan Kurzępa, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała została podjęta. 
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7. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Piaseczno za rok 2023 
 

 1) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej do informacji o wykonaniu budżetu 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę nr 3.e./271/2024 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 23.04.2024 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez 
Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Piaseczno za 
2023 rok. 
 
 2) Przedstawienie opinii i wniosku Komisji Rewizyjnej dot. sprawozdania z wykonania budżetu 
 
W zastępstwie za Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Jana Kurzępę radny Artur Maicki 
przedstawił opinię i wniosek Komisji Rewizyjnej dot. sprawozdania z wykonania budżetu. 
 
Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił pozytywną opinię Komisji 
Finansów i Inwestycji oraz omówił stanowisko komisji. Podkreślił, że sprawozdanie finansowe jest  
to rzeczywisty obraz finansów Gminy. Większość aktywów Gminy finansowana jest kapitałem 
własnym, zobowiązania długoterminowe to jedynie 116 000 000 zł, co stanowi 18% dochodów 
Gminy. Zwrócił uwagę, że na stan finansów Gminy od roku 2018 wpłynęły różne czynniki, m.in.  
w 2019 roku nastąpiła zmiana stawki podatku PIT oraz zwolnienie z podatku dochodowego od 
osób fizycznych poniżej 26 roku życia. Kolejne niesprzyjające czynniki to pandemia, wojna w 
Ukrainie czy wprowadzenie „Polskiego Ładu”, lata 2022-2023 to szybko rosnąca inflacja (prawie 
20% w skali roku, skumulowana inflacja od 2019 r. to ok. 50%. Planowane dochody z PIT-u w 
roku 2023 były na poziomie 2018 r., rosnące koszty mediów, wynagrodzeń, oprocentowania, 
usług. Główne bolączki – wydatki na oświatę są tylko w 50% finansowane przez budżet państwa, 
dochody z PIT są o ok. 100 000 000 zł niższe rocznie niż gdyby nie wprowadzono reform 
podatkowych od roku 2019; wciąż wysoka inflacja i koszty mediów. Artur Maicki podsumował, że 
sytuacja finansowa Gminy jest bardzo dobra, biorąc pod uwagę powyższe (niskie zadłużenie, 
niewielki deficyt). Artur Maicki ocenił, że w 2024 r. wkraczamy z nowymi nadziejami. 
 
 3) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat opinii i wniosku Komisji 
Rewizyjnej 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę nr 3.f.1/197/2024 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 5.06.2024 r. w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i 
Gminy Piaseczno za 2023 rok. 
 
 4) Dyskusja 
 
Głos zabrał radny Jan Kurzępa, który zapytał o zasadność nawiązań radnego Maickiego do lat 
poprzednich w ocenie sprawozdania finansowego za rok 2023. Radny Artur Maicki wyjaśnił, że 
to, co się wydarzyło od roku 2018 w zakresie zmian w podatku PIT, a tym samym w dochodach 
Gminy, ma wpływ na obecne finanse Gminy. 
 
 5) Odczytanie projektu uchwały i głosowanie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego za rok 2023 
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Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2023. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (19) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr 
Obłoza, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Jan Kurzępa, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała została podjęta. 
 
 6) Odczytanie projektu uchwały i głosowanie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
Miasta i Gminy Piaseczno 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. 
Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił pozytywną opinię komisji. 
 
Głosowano w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Piaseczno. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (19) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr 
Obłoza, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Jan Kurzępa, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała została podjęta. 
 
Burmistrz podziękował za zaufanie i udzielenie absolutorium, podziękował wszystkim 
współpracownikom – kierownictwu, pracownikom wszystkich jednostek Gminy oraz spółek.  
 
8. Bieżące uchwały 
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 1) W sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Zespołu Publicznych 
Zakładów Lecznictwa Otwartego w Piasecznie za 2023 rok 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił pozytywną opinię komisji 
dla projektów uchwał z poz. 8.1 - 8.3.  
Dorota Kłos, Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej, przedstawiła pozytywną 
opinię komisji dla projektu uchwały.  
Adam Marciniak, Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, przedstawił pozytywną opinię 
komisji dla projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Zespołu 
Publicznych Zakładów Lecznictwa Otwartego w Piasecznie za 2023 rok 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (22) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał 
Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta 
Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 2) W sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2024-2037 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawkę – zwiększenie 
dochodów budżetu Gminy w roku 2024 o 1 357 884,50 zł, zmniejszenie dochodów majątkowych 
w 2025 r. o 2 190 005 zł, zwiększenie dochodów majątkowych w 2026 r. o 17 057 150, w 2024 r. 
zwiększenie wydatków o 1 445 024,50 zł, w 2024 r. zwiększenie przychodów o 87 140 zł, kwota 
długu w 2024 r. i kolejnych latach została zaktualizowana o wprowadzone zmiany, korekty 
wynikają głównie z dostosowania uchwały do zmian uchwały budżetowej. 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Przewodnicząca Komisji Kultury i Promocji, przedstawiła 
pozytywną opinię komisji dla projektów uchwał z poz. 8.2 i 8.3.  
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji 
 
Głosowano w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2024-
2037. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (22) 
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Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał 
Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta 
Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 3) W sprawie zmiany uchwały nr 1464/LXXVIII/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 15 
grudnia 2023 r. 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawkę. 
 

AUTOPOPRAWKA do Uchwały w sprawie zmiany uchwały  nr 1464/LXXVIII/2023 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 15 grudnia 2023 r. - sesja 19.06.2024 r. -  po zmianie na dzień 
18.06.2024 r. 
        

Dochody       
          

Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 852 85219 0970 KB 34 240,00 zł 0,00 zł 

Zwiększa się dochody w związku z realizacją 
umowy w sprawie dofinansowania kosztów 
kształcenia ustawicznego pracowników i 
pracodawców na realizację szkoleń 
pracowników Miejsko-Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej. Środki z Krajowego 
Funduszu Szkoleniowego pokrywają 80% 
całkowitego kosztu kształcenia dla 58 osób. 

2 852 85295 2180 KB 16 824,08 zł 0,00 zł 

Na wniosek Miejsko-Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej zwiększa się dochody 
w związku ze złożonym wnioskiem na miesiąc 
maj o przyznanie środków na wypłatę 
odbiorcom paliw gazowych refundacji 
podatku VAT dla gospodarstw domowych 
oraz kosztów obsługi w wysokości 2% 
środków, które gmina otrzymuje na 
podstawie wniosku. Środki na realizację 
zadania pochodzą z Funduszu 
Przeciwdziałania COVID-19. 
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3 900 90095 6370 FZ 0,00 zł 1 367 145,00 zł 

Zmniejsza się dochody na środkach 
otrzymanych ze środków z Rządowego 
Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji 
Strategicznych na realizację zadań 
inwestycyjnych w celu rozstrzygnięcia 
przetargu na zadanie "Budowa stacji 
przeładunkowej do obsługi nieruchomości 
znajdujących się na terenie Gminy Piaseczno 
w zakresie odbiorów komunalnych". 
Planowany rok uzyskania dotacji 2026. 

Razem: 51 064,08 zł 1 367 145,00 zł   

Wydatki 
bieżące       
          
Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 852 85219 4700 MGOPS 34 240,00 zł 0,00 zł 

Zwiększa się wydatki w związku z realizacją 
umowy w sprawie dofinansowania kosztów 
kształcenia ustawicznego pracowników i 
pracodawców na realizację szkoleń 
pracowników Miejsko-Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej. Środki z Krajowego 
Funduszu Szkoleniowego pokrywają 80% 
całkowitego kosztu kształcenia dla 58 osób. 

2 926 92604 4210 GOSIR 0,00 zł 70 000,00 zł 

Na wniosek Gminnego Ośrodka Sportu i 
Rekreacji w Piasecznie przesuwa się wydatki 
w kwocie 70 000 zł z zakupu materiałów i 
wyposażenia na wydatki na zakupy 
inwestycyjne jednostek budżetowych na 
nowe zadanie majątkowe "Zakup robota 
koszącego". 

3 852 85295 3110 MGOPS 16 493,20 zł 0,00 zł 

Na wniosek Miejsko-Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej zwiększa się wydatki 
w wysokości 16 824,08 zł w rozdziale 
85295 w związku ze złożonym wnioskiem na 
miesiąc maj o przyznanie środków na wypłatę 
odbiorcom paliw gazowych refundacji 
podatku VAT dla gospodarstw domowych 
oraz kosztów obsługi w wysokości 2% 
środków, które gmina otrzymuje na 
podstawie wniosku. Środki na realizację 
zadania pochodzą z Funduszu 
Przeciwdziałania COVID-19. 4 852 85295 4010 MGOPS 330,88 zł 0,00 zł 
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5 900 90095 4300 UTP 0,00 zł 18 942,00 zł 

Przesuwa się wydatki w kwocie 18 942 zł z 
rozdziału 90095 na rozdział 71035 na zakupie 
usług pozostałych z przeznaczeniem na 
pokrycie kosztów wykonania audytu realizacji  
za rok 2023 dot. zarządzania cmentarzem 
komunalnym usytuowanym w Piasecznie przy 
ul. Julianowskiej. 6 710 71035 4300 UTP 18 942,00 zł 0,00 zł 

7 900 90003 4300 UTP 0,00 zł 10 000,00 zł 

Przesuwa się wydatki w wysokości 10 000 zł z 
rozdziału 90003 na rozdział 60020 w funduszu 
sołeckim miejscowości Mieszkowo na zadaniu 
"Zakup wiaty przystankowej wraz z jej 
zainstalowaniem na terenie Sołectwa" z 
zakupu usług pozostałych na zakup 
materiałów i wyposażenia. 8 600 60020 4210 UTP 10 000,00 zł 0,00 zł 

Razem: 80 006,08 zł 98 942,00 zł   

            
 

Wydatki 
majątkowe       
          

Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 700 70007 6050 INW 20 000,00 zł 0,00 zł 

ZADANIE: Projekt i budowa budynków 
komunalnych w gminie Piaseczno                                                                                 
UZASADNIENIE: Wnioskuje się o zwiększenie 
środków finansowych w roku 2024 o kwotę 20 
000 zł na wykonanie dodatkowych 
opracowań, niezbędnych do pozyskania 
dofinansowania na realizację zadania ze 
środków zewnętrznych oraz wnioskuje się o 
zmniejszenie środków finansowych o tą samą 
kwotę w roku 2025.   
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2 900 90015 6050 IDR 26 992,00 zł 0,00 zł 

ZADANIE:  Budowa, przebudowa, montaż i 
wymiana oświetlenia drogowego                                                                                 
UZASADNIENIE: Z powodu błędów 
formalnych odrzucono najtańszą ofertę. W 
związku z powyższym Gmina ma zamiar 
zawrzeć umowę z następnym oferentem 
oferującym  najkorzystniejszą cenę. W wyniku 
powyższego istnieje potrzeba zwiększenia 
środków na tym zadaniu o brakującą kwotę  
26 992 zł  w celu wyłonienia i podpisania 
umowy z Wykonawcą robót na zakup i 
montaż energooszczędnych lamp 
oświetleniowych na terenie wybranych 
sołectw w Gminie Piaseczno. Zadanie to 
uzyskało dofinansowanie z  Województwa 
Mazowieckiego w ramach Mazowieckiego 
Instrumentu Aktywizacji Sołectw MAZOWSZE 
2024 - Mazowsze dla sołectw 2024. 

3 801 80101 6050 INW 
116 000,00 

zł 
0,00 zł 

ZADANIE:  Szkoła Podstawowa w Jazgarzewie, 
ul. Szkolna 10 - budowa placu zabaw                                                                            
UZASADNIENIE: Wnioskuje się o zwiększenie 
środków finansowych w roku 2024 na 
wykonanie dodatkowych prac, które 
wyniknęły w trakcie realizacji zadania. 

4 900 90095 6050 INW 
590 252,00 

zł 
0,00 zł 

ZADANIE:  Projekt i budowa ogrodu 
jordanowskiego przy ul. Ogrodowej w 
Józefosławiu                                                                            
UZASADNIENIE: W związku z tym, że najniższa 
złożona oferta przetargowa przewyższa środki 
zaplanowane w budżecie, wnioskuje się o 
zwiększenie środków finansowych w roku 
2024 w celu rozstrzygnięcia procedury 
przetargowej. 

5 900 90095 6050 INW 
250 000,00 

zł 
0,00 zł 

ZADANIE:  Teren rekreacyjny w Julianowie                                                                           
UZASADNIENIE: W związku z tym, że najniższa 
złożona oferta przetargowa przewyższa środki 
zaplanowane w budżecie, wnioskuje się o 
zwiększenie środków finansowych w roku 
2024 w celu rozstrzygnięcia procedury 
przetargowej. 
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6 900 90095 6050 INW 0,00 zł 956 252,00 zł 

ZADANIE:  Zagospodarowanie terenu 
przyległego do Parku im. Książąt 
Mazowieckich                                                                            
UZASADNIENIE: Wnioskuje się o zmniejszenie 
środków finansowych w roku 2024 i 
przesunięcie kwoty 116 000 zł na zadanie: 
"Szkoła Podstawowa w Jazgarzewie, ul. 
Szkolna 10 - budowa placu zabaw", a kwoty 
590 252 zł na zadanie: "Projekt i budowa 
ogrodu jordanowskiego przy ul. Ogrodowej w 
Józefosławiu", a kwoty 250 000 zł na zadanie: 
"Teren rekreacyjny w Julianowie". 

7 926 92604 6060 GOSIR 70 000,00 zł 0,00 zł 

ZADANIE:  Zakup robota koszącego                                                                            
UZASADNIENIE: W związku z zaistniałą 
potrzebą dokonania zakupu inwestycyjnego 
prosimy o zmianę w planie finansowym GOSiR 
po stronie wydatków i przeniesienie środków 
z zakupu materiałów i wyposażenia na zakup 
robota koszącego na obiekt sportowy w 
Jazgarzewie. W/w zakup podyktowany jest 
potrzebą usprawnienia bieżącej obsługi 
obiektu oraz oszczędnościami w wydatkach 
osobowych, tj. zatrudnieniem dodatkowych 
osób w sezonie letnim do obsługi kosiarek.  

8 900 90095 6050 INW 0,00 zł 139 852,00 zł 

ZADANIE:  Budowa stacji przeładunkowej do 
obsługi nieruchomości znajdujących się na 
terenie Gminy Piaseczno w zakresie odbioru 
odpadów komunalnych                                                                            
UZASADNIENIE: W związku z tym, że najniższa 
złożona oferta przetargowa przewyższa środki 
zaplanowane w budżecie, wnioskuje się o 
zmniejszenie środków finansowych w roku 
2024 o łączną kwotę 1 506 997 zł, 
zmniejszenie środków finansowych w roku 
2025 o łączną kwotę 1 989 758 zł i 
zwiększenie środków finansowych w roku 
2026 o łączną kwotę 17 111 083 zł celu 
rozstrzygnięcia procedury przetargowej. 

9 900 90095 6370 INW 0,00 zł 1 367 145,00 zł 
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10 801 80104 6050 INW 
180 000,00 

zł 
0,00 zł 

ZADANIE:  Przedszkole nr 11 w Piasecznie, ul. 
Nefrytowa 14 - modernizacja kotłowni, 
instalacji oraz elementów budowlanych wraz 
z dostosowaniem budynku do obowiązujących 
przepisów                                                                          
UZASADNIENIE: Wnioskuje się o zwiększenie 
środków finansowych w roku 2024 na 
modernizację kotłowni, instalacji oraz 
elementów budowlanych wraz z 
dostosowaniem budynku do obowiązujących 
przepisów.  

Razem: 1 253 244,00 zł 2 463 249,00 zł   

 
Olga Śmietanowska, Przewodnicząca Komisji Oświaty, przedstawiła pozytywną opinię komisji dla 
projektu uchwały w obszarze oświatowym. 
Ewelina Wójcik, Przewodnicząca Komisji Sportu, przedstawiła pozytywną opinię komisji dla 
projektu uchwały z jedną autopoprawką w obszarze sportu. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji oraz Komisji Kultury i Promocji 
 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały nr 1464/LXXVIII/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
15 grudnia 2023 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (22) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał 
Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta 
Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 4) W sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszenia Pana K.G. na ławnika w wyborach 
uzupełniających, z uwagi na niespełnienie wymagań formalnych 
 
Sekretarz Arkadiusz Czapski zreferował projekt uchwały. 
Adam Marciniak, Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, przedstawił pozytywną opinię 
komisji dla projektu uchwały oraz projektów z poz. 8.5-8.12 oraz 8.14-8.18. 
 
Głosowano w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszenia Pana K.G. na ławnika w 
wyborach uzupełniających, z uwagi na niespełnienie wymagań formalnych. 
Wyniki głosowania 
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ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (22) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał 
Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta 
Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 5) W sprawie ponownych skarg T.B. na bezczynność Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno w 
sprawie przeciwdziałania skutkom naruszenia stosunków wodnych w wyniku inwestycji 
budowlanych z lat dziewięćdziesiątych w rejonie ul. Tulipanów i ul. Frezji 
 
Michał Ciesiołkiewicz (Kontrola Wewnętrzna) zreferował projekt uchwały. 
Izabella Górzyńska, Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, przedstawiła pozytywną 
opinię komisji dla projektu uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
 
Głosowano w sprawie ponownych skarg T.B. na bezczynność Burmistrza Miasta i Gminy 
Piaseczno w sprawie przeciwdziałania skutkom naruszenia stosunków wodnych w wyniku 
inwestycji budowlanych z lat dziewięćdziesiątych w rejonie ul. Tulipanów i ul. Frezji. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (21) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, 
Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta 
Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Maciej Dłużniewski 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała została podjęta. 
 
 6)   W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcia w trybie bezprzetargowym części działek ozn. 
nr ewid. 17/7, nr 17/2 i nr 17/1, obr. 19 m. Piaseczno poł. przy ul. Warszawskiej 
 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Ewa Urbańska, Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, 
przedstawiła pozytywną opinię komisji dla projektów uchwał z poz. 8.6-8.13. 
 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcia w trybie bezprzetargowym części działek 
ozn. nr ewid. 17/7, nr 17/2 i nr 17/1, obr. 19 m. Piaseczno poł. przy ul. Warszawskiej. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (22) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał 
Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta 
Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 7) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki nr 51/93, 
obr. Chyliczki 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego oraz Komisji Prawa i 
Bezpieczeństwa 
 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki 
nr 51/93, obr. Chyliczki. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (20) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, 
Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, 
Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (2) 
Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
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Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 8) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu w trybie bezprzetargowym części 
działki nr 22, obręb Grochowa ul. Zbigniewa Pawlaka 26 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego oraz Komisji Prawa i 
Bezpieczeństwa 
 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu w trybie bezprzetargowym 
części działki nr 22, obręb Grochowa ul. Zbigniewa Pawlaka 26. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (20) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, 
Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, 
Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (2) 
Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 9)  W sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy Piaseczno udziałów 
w prawie własności nieruchomości, oznaczonej jako działka ewid. nr 56/5 położonej w 
miejscowości Józefosław gm. Piaseczno 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił pozytywną  opinię komisji 
dla projektów uchwał z poz. 8.9-8.12 oraz 8.14-8.16. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego oraz Komisji Prawa i 
Bezpieczeństwa 
 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy Piaseczno 
udziałów w prawie własności nieruchomości, oznaczonej jako działka ewid. nr 56/5 położonej w 
miejscowości Józefosław gm. Piaseczno. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (20) 
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Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, 
Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, 
Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (2) 
Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 10)  W sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności 
nieruchomości – dz. ew. 228/29, położonej w Chylicach 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, Komisji Finansów i 
Inwestycji oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności 
nieruchomości – dz. ew. 228/29, położonej w Chylicach. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (20) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, 
Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, 
Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (2) 
Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 11)  W sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy Piaseczno prawa 
własności niezabudowanej nieruchomości nr 279/30 i nr 279/32, położonej w miejscowości Wólka 
Kozodawska gm. Piaseczno 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, Komisji Finansów i 
Inwestycji oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
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Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy Piaseczno 
prawa własności niezabudowanej nieruchomości nr 279/30 i nr 279/32, położonej w miejscowości 
Wólka Kozodawska gm. Piaseczno. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (20) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, 
Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, 
Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (2) 
Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 12) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności nieruchomości 
oznaczonych jako działki ewid. nr 253/4 i nr 253/17 położone w miejscowości Żabieniec gm. 
Piaseczno 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, Komisji Finansów i 
Inwestycji oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
 
Głosowano w sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
nieruchomości oznaczonych jako działki ewid. nr 253/4 i nr 253/17 położone w miejscowości 
Żabieniec gm. Piaseczno. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (20) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, 
Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, 
Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (2) 
Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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 13) W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi 
Siedliska – etap II 
 
Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
 
Przewodnicząca Katarzyna Wypych poinformowała, że wpłynął do niej wniosek od mieszkańca o 
zdjęcie uchwały z porządku obrad. 
Głos zabrała mieszkanka Teresa L., która poprosiła o przekazanie uchwały do ponownego 
procedowania w celu wniesienia poprawek. Wniosek uzasadniła faktem, że plan wprowadza 
zakaz zabudowy, co narusza zasady wynikające z konstytucji – zasadę równości i 
proporcjonalności oraz ochrony własności i prowadzenia działalności gospodarczej.  
 
Wiceburmistrz Robert Widz wyjaśnił, że Wody Polskie wskazały konkretne tereny zalewowe i 
Gmina działa opierając się na ich uzgodnieniu, stąd takie zapisy w MPZP. Anna Pakulińska-Attia 
dodała, że Gmina nie może nie uwzględnić uzgodnień Wód Polskich. Podkreśliła, że na Gminie 
spoczywa odpowiedzialność – przy uzgadnianiu MPZP tereny uznane za zalewowe nie mogą być 
zabudowywane. Zapewniła, że na większości terenu zachowano funkcję zabudowy 
mieszkaniowej z usługami. 
  
Głosowano w sprawie przyjęcia rozstrzygnięcia Burmistrza nieuwzględnionych uwag do projektu 
planu, przedstawionych w załączniku nr 2 do uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Siedliska - etap II. 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (16) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, 
Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Maciej Dłużniewski, Jan Kurzępa, Adam Marciniak, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba 
BRAK GŁOSU (1) 
Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Rozstrzygnięcie zostało przyjęte. 
 
Głosowano w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części wsi Siedliska – etap II. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (14) 
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Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Anna Marecka, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Olga Śmietanowska, 
Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Maciej Dłużniewski, Jan Kurzępa, Adam Marciniak, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Edyta 
Stolarska 
BRAK GŁOSU (2) 
Michał Mierzwa, Wojciech Mika 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała została podjęta. 
 
 14)  W sprawie przyznania w roku 2024 dotacji celowej na sfinansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do gminnej 
ewidencji zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno – WILLA „PROMIENNA” w 
Piasecznie przy ul. Jodłowa 2 (GEZ 75) 
 
Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały. 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Przewodnicząca Komisji Kultury i Promocji, przedstawiła 
pozytywną opinię komisji dla projektów uchwał z poz. 8.14-8.17. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
 
Głosowano w sprawie przyznania w roku 2024 dotacji celowej na sfinansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do gminnej 
ewidencji zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno – WILLA „PROMIENNA” w 
Piasecznie przy ul. Jodłowa 2 (GEZ 75). 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (19) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, 
Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa 
Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Wojciech Ołdakowski, Piotr Sędziak 
BRAK GŁOSU (1) 
Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała została podjęta. 
 
 15)  W sprawie przyznania w roku 2024 dotacji celowej na sfinansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do gminnej 
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ewidencji zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno - KAMIENICA z 1911 roku w 
Piasecznie przy ul. Sienkiewicza 5/Czajewicza 17 (GEZ 164) 
 
Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji, Komisji Kultury i Promocji oraz Komisji Prawa i 
Bezpieczeństwa 
 
Głosowano w sprawie przyznania w roku 2024 dotacji celowej na sfinansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do gminnej 
ewidencji zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno - KAMIENICA z 1911 roku w 
Piasecznie przy ul. Sienkiewicza 5/Czajewicza 17 (GEZ 164). 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (20) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, 
Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, 
Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Wojciech Ołdakowski 
BRAK GŁOSU (1) 
Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała została podjęta. 
 
 16) W sprawie przyznania w roku 2024 dotacji celowej na sfinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do gminnej ewidencji zabytków, 
znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno - WILLA „JAST” w Piasecznie przy ul. Moniuszki 7 
(GEZ 127) 
 
Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji, Komisji Kultury i Promocji oraz Komisji Prawa i 
Bezpieczeństwa 
 
Głosowano w sprawie przyznania w roku 2024 dotacji celowej na sfinansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do gminnej 
ewidencji zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno - WILLA „JAST” w Piasecznie 
przy ul. Moniuszki 7 (GEZ 127). 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (20) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, 
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Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, 
Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Wojciech Ołdakowski 
BRAK GŁOSU (1) 
Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała została podjęta. 
 
 17) W sprawie przyznania w roku 2024 dla Parafii św. Anny w Piasecznie dotacji celowej na 
sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku 
wpisanym do gminnej ewidencji zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno - 
cmentarz parafialny św. Anny w Piasecznie - grobowiec Witolda Maliszewskiego i Natalii 
Maliszewskiej oraz Mikołaja Halftera i Marii Halfter z domu Maliszewskiej (GEZ 103) 
 
Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji, Komisji Kultury i Promocji oraz Komisji Prawa i 
Bezpieczeństwa 
 
Głosowano w sprawie przyznania w roku 2024 dla Parafii św. Anny w Piasecznie dotacji celowej 
na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku 
wpisanym do gminnej ewidencji zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno - 
cmentarz parafialny św. Anny w Piasecznie - grobowiec Witolda Maliszewskiego i Natalii 
Maliszewskiej oraz Mikołaja Halftera i Marii Halfter z domu Maliszewskiej (GEZ 103). 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (21) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, 
Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta 
Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (1) 
Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 18) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym lokalu użytkowego o 
powierzchni 80,00 m2, usytuowanego przy Placu Piłsudskiego 5 w Piasecznie 
 
Ewa Witkowska, naczelnik Wydziału Polityki Mieszkaniowej, zreferowała projekt uchwały. 
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Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym lokalu 
użytkowego o powierzchni 80,00 m2, usytuowanego przy Placu Piłsudskiego 5 w Piasecznie. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (21) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, 
Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta 
Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (1) 
Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 19) W sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w Piasecznie 
w kadencji 2024-2029 
 
Przewodnicząca Katarzyna Wypych zreferowała projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w 
Piasecznie w kadencji 2024-2029. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (19) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Sędziak 
BRAK GŁOSU (2) 
Katarzyna Krasuska, Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała została podjęta. 
 
9. Wolne wnioski 

 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Agata Jachowicz, sołtys Julianowa, złożyła wnioski dotyczące: infrastruktury odwadniającej w 
Julianowie, ograniczenia prędkości do 50 km/h  lub zmiany organizacji ruchu na ul. Cyraneczki na 
odcinku od Julianowskiej do Przyrodniczej, zapewnienia bezpieczeństwa w ruchu drogowym 
przed szkołą na ul. Kameralnej w Józefosławiu, braku miejsc rekreacyjnych dla młodzieży, 
wniosku w sprawie nadania nowej nazwy dla ulicy Urbanistów Bis w Julianowie. 
 
Przewodnicząca Katarzyna Wypych zwróciła uwagę na braki kworum na komisjach Rady Miejskiej 
i poprosiła radnych o wcześniejsze zgłaszanie nieobecności. 
 
10. Zamknięcie obrad 
 
O godz. 11:45 Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Wypych zamknęła V sesję Rady 
Miejskiej w Piasecznie. 
 
 
 
 
 
 

Przewodnicząca 
Rada Miejska w Piasecznie 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Przygotował: Katarzyna Olejnik-Łodyga 


